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Dagsorden 

 

1. Meddelelser fra formanden 

Formanden meddelte, at der onsdag den 20. april 2022 er afholdt 

kick-off møde i arbejdsgruppen for udvikling af HUM’s 

uddannelseslandskab. Formanden, næstformanden og studielederen 

KØBENHAVNS UNIVERSITET. INSTITUT FOR ENGELSK, GERMANSK OG ROMANSK.



 

 

SIDE 2 AF 4 deltager alle fra Engerom. Mødet havde fokus på processen og ikke 

så meget indholdet. Der blev planlagt et internat for udvalget den 

10.-11. maj.  

Af tidligere fremsendt materialet vedr. arbejdsgruppens 

kommissorium fremgik fire pejlemærker, som i fakultetets 

løsningsforslag blev formuleret som retningsgivende for fakultetets 

fremtidige uddannelseslandskab. Grundet tilbagemeldinger fra bl.a. 

studienævnene er det besluttet at fjerne de fire pejlemærker som mål 

der skal opnås og i stedet inkludere dem som muligheder der skal 

inddrages i overvejelserne.  

 

Kvote 2 – tirsdag den 26. april 2022 afholdes der spørgemøde for 

medlemmer af kvote 2 udvalget. Desværre er en stor del af 

medlemmerne optaget af andet møde i samme tidsrum, men 

studenterrepræsentant Ingrid Gyldenkærne Døssing deltager.       

 

2. Meddelelser fra næstformanden 

Næstformanden havde ingen meddelelser, men oplyste, at hun er 

optaget af en hel del udvalgsarbejde. Når der har været afholdt 

møder i de forskellige udvalg, vil hun orientere studienævnet herom.  

 

3. Meddelelser fra studielederen 

Studielederen meddelte, at der i missionsgruppen for 

uddannelsesstruktur, har været afholdt 2 møder. Missionsgruppen 

har valgt 4 temaer, som de arbejder videre med.  

 Uddannelsesstruktur  

 Kerne-/tværfaglighed 

 Internationalisering 

 Livslang læring.  

 

4. Orientering merit- & dispensationsudvalg 

Der var spørgsmål til sag.nr 10, 12 og 20. Formanden redegjorde for 

sagerne og de tilhørende afgørelser. Flere af studienævnets 

medlemmer havde et ønske om, at sagsoversigten fremover bliver 

mere konkret, så der ikke opstår tvivl om, hvad der ansøges om, 

samt de konkrete afgørelser. Herefter tages orienteringen til 

efterretning. 

 

5. Studiemiljøundersøgelse 

Med udgangspunkt i bilag 24 rammeudkast for temaer i UMV-

handleplaner 2022, gennemgik studienævnet tilbagemeldingerne på 

de enkelte fag. Svarene viser, at tilbagemeldingerne på tværs af 

uddannelserne er meget ens – det er i høj grad de samme tendenser 



 

 

SIDE 3 AF 4 der præger Engeroms (og fakultetets) studerende og uddannelser. Der 

er dog enkelte punkter hvor de forskellige uddannelser markerer sig; 

bl.a. kan man notere sig at studerende på IKM er mere tilfredse med 

den hjælp de kan få fra medstuderende end studerende på andre 

uddannelser. 

I gennemgangen af undersøgelsens resultater for hele humaniora, er 

følgende overordnede temaer blevet identificeret og foreslået som de 

væsentligste at følge op på: 

 

Handleplan 1 – Det inkluderende og levende studiemiljø: 

 A - Ensomhed/stress/tilhørsforhold 

 B - Egne forventninger til præstationer på uddannelsen 

 C - Det levende studiemiljø med aktive studerende 

 

Handleplan 2 – Mødet med universitetet og et styrket læringsmiljø: 

 A - Brobygning 

 B - Oplysning og forventningsafstemning 

 C - Feedbask fra underviser 

 

Studiemiljøundersøgelsen fra 2019, viste at de studerende døjede med 

ensomhed og stress, det har derfor været temaer, som studienævnet 

tidligere har haft som fokuspunkter. Med studiemiljøundersøgelsen 

2022 er fagligt-sociale arrangementer et nyt fokuspunkt, som 

studienævnet vil arbejde videre med sammen med det øvrige indhold 

i handleplanens punkt om det levende studiemiljø med aktive 

studerende. 

Det levende studiemiljø med aktive studerende, som er et tema i 

handleplan 1 – Det inkluderende og levende studiemiljø. Her var 

studienævnet enige om at sætte punktet på dagsorden til et 

kommende studienævnsmøde, så studienævnet kan arbejde videre 

med dette.    

 

6. Kursusbeskrivelser  

Studienævnet godkender de to kursusbeskrivelser fra hhv. fransk og 

portugisisk, med forbehold for at underviseren i faget ”Den 

portugisisktalende verden i praksis”, fremsender en beskrivelse af 

kursets indhold. Af fremsendte kursusbeskrivelse fremgår kun en 

beskrivelse af de færdigheder, som de studerende forventes at opnå 

efter bestået kursus.  

 

7. Afrapportering undervisningsevaluering E21 



 

 

SIDE 4 AF 4 Undervisningsevalueringerne er tidligere godkendt på 

studienævnsmødet den 16.02.2022. Denne afrapportering er en 

sammenskrivning af uddannelsesledernes evalueringsrapporter.  

Studienævnet godkender rapporten. 

    

8. Evt.  

Studenterrepræsentant Ingrid Gyldenkærne Døssing spurgte, om 

mulighederne for at ændre bedømmelsesformen på projektorienteret 

forløb, så den fremover bedømmes bestået/ikke bestået. Studienævnet 

var enige om at sætte på punkt på dagsordenen til et af de kommende 

studienævnsmøder.  
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